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Transportudvalget har i brev af 4.oktober 2023 stillet mig følgende 

spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Nick Zimmermann (DF). 

Spørgsmål nr. 3: 

Kan ministeren se noget problematisk i den overordnede succesrate 
for DSB, hvad angår rettidighed for togafgange og stigende priser, 
sammenholdt med aflønning af direktører, som tilsyneladende ikke 
lader til at have løst DSB’s problemer?  

  

 

Svar: 

DSB's billetpriser følger det vedtagne taktsstigningsloft og er såle-

des ikke koblet til aflønningen af DSB's ledelse.  

Togdriften er i disse år underlagt særlige udfordringer, fordi der på 

en og samme tid udrulles et helt nyt landsdækkende signalsystem, 

elektrificeres på væsentlige dele af hovednettet og samtidig gen-

nemføres en tiltrængt fornyelse af store dele af skinnenettet. Hertil 

kommer, at de centrale dele af togmateriellet er gammelt, hvorfor 

DSB er i gang med at indkøbe nye tog.  

DSB skal, i denne virkelighed, sikre den bedst mulige togdrift, og 

det er mit indtryk, at virksomhedens ledelse gør, hvad de kan, for 

at lykkes med det. 

Med venlig hilsen 

Thomas Danielsen 
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